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Het net is geen excuus 

 

In verschillende bladen is er discussie over de netcapaciteit1.. In de ogen van de VVD wordt de 

discussie over netcapaciteit vooral benut om uit te leggen welke projecten niet kunnen. De VVD wil 

de vraag omdraaien en horen waar het wel kan. Vandaar dat wij de volgende vragen hebben aan uw 

college. 

 

1. Kunnen GS uit de verschillende analyses die gedaan zijn op de netcapaciteit laten zien welke 

kansen er liggen voor grote ontwikkelingen op het gebied van wind en zon? 

2. Zijn GS bereid deze vervolgens in kaart te brengen en te delen met PS? 

3. Is het vervolgens mogelijk met de RES regio's en gemeenten per direct in overleg te gaan om deze 

te prioriteren in de definitieve RES 1.0. en na vaststelling versneld tot uitvoering te brengen? 

4. Zouden GS vervolgens samen met Enexis kunnen overleggen om binnen de zoekgebieden te kijken 

waar risico's zitten en die vroegtijdig te tackelen, eventueel met financiële hulp vanuit de provincie? 

5. VVD Brabant is van mening dat actie vereist is en heeft helaas de perceptie dat het lijkt of nu op 

elkaar gewacht wordt. Is er een mogelijkheid dat GS proactief optreden in de impasse tussen Enexis 

en gemeenten, die dreigt te ontstaan qua netcapaciteit? 

6. Wat is de stand van zaken voor de provinciale monitoring van de klimaattransitie? 

7. Hoe worden in deze monitor de inspanningen van GS weergegeven? 
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